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Op maandag 26 februari constateerden wij dat de grote, waardevolle eikenbomen van het 

bekende laantje in Meteren tussen de Blankertseweg en De Plantage werden gekapt. Een 

beeldbepalend laantje, wat nog een laatste overblijfsel was van de oorspronkelijke 

bestemming van dit gebied. 

Vraag 1 

Wat is de reden dat de bomen van dit laantje zijn gekapt? 

Vraag 2 

Als dit laantje is gekapt voor de aanleg van een wandel- en fietspad, is onderzocht hoe de 

bomen langs dit laantje gespaard kon blijven? Bijvoorbeeld door het wandelpad door het 

oorspronkelijk laantje te laten lopen en een fietspad daarnaast aan te leggen?  

Zo ja, welke weging heeft hierbij plaatsgevonden? Is daarbij meegenomen de grote waarde 

van volwassen bomen voor biodiversiteit, hittestress, fijnstof- en CO2- opslag?   

Zo nee, waarom is dat niet gebeurd? 

Vraag 3 

Hoe past de kap van deze waardevolle bomen aan dit laantje in de visie van het 

voorgenomen “duurzaam en toekomstbestendig Bomenplan 2025-2029”, waarin opgenomen 

wordt dat nieuwe bestemmingen zoveel mogelijk bestaande structuren en bomen moeten 

sparen? Waarom is, gezien het belang van deze bomen voor cultuur en natuur, niet voor 

gekozen om al pro-actief te handelen om deze volwassen bomen te sparen? Het duurt 

immers weer vele jaren voordat nieuwe aanplant dezelfde ecologische waarde krijgt. 

 


